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Совет по правам человека 
Тридцать четвертая сессия 

27 февраля – 24 марта 2017 года 

Пункт 3 повестки дня 

Поощрение и защита всех прав человека,  

гражданских, политических, экономических,  

социальных и культурных прав,  

включая право на развитие 

  Вербальная нота Постоянного представительства Греции 

при Отделении Организации Объединенных Наций и других 

международных организациях в Женеве от 27 февраля 

2017 года в адрес Управления Верховного комиссара 

Организации Объединенных Наций по правам человека 

 Постоянное представительство Греции при Отделении Организации Объ-

единенных Наций и других международных организациях в Женеве свидетель-

ствует свое уважение Управлению Верховного комиссара Организации Объеди-

ненных Наций по правам человека и имеет честь препроводить настоящим 

комментарии правительства Греции по поводу письменного заявления, пред-

ставленного Федералистским союзом европейских этнических сообществ, не-

правительственной организацией, имеющей специальный консультативный ста-

тус при Экономическом и Социальном совете (A/HRC/34/NGO/78) (см. прило-

жение). 

 Постоянное представительство Греции любезно просит Управление Вер-

ховного комиссара распространить настоящую вербальную ноту и приложение 

к ней* в качестве документа тридцать четвертой сессии Совета по правам чело-

века по пункту 3 повестки дня. 

  

 * Воспроизводится в полученном виде только на том языке, на котором оно было 

представлено. 
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  Annex to the note verbale dated 27 February 2017 from the Permanent 

Mission of Greece to the United Nations Office and other international 

organizations in Geneva addressed to the Office of the United Nations 

High Commissioner for Human Rights 

  Comments of the Greek Government in relation to the written 

statement A/HRC/34/NGO/78 submitted by the Federal Union of 

European Nationalities 

 The assertion contained in FUEN’s statement A/HRC/34/NGO/78 that “there are 

more than 6,000 Turks living in the islands of Rhodes and Kos” is erroneous and fallacious, 

being completely out of reality. We invite FUEN to produce tangible evidence of the 

number of Greek nationals of Muslim faith on these islands or of Turkish nationals legally 

residing on these islands, in order to substantiate its claims; otherwise it is another sad 

confirmation of the fact that FUEN is becoming a GONGO.1 

 It is shameful that FUEN takes advantage of the existence of Greek citizens of 

Muslim faith in order to use them as a means to serve the agenda of Turkish foreign policy, 

advocated by FUEN’s Vice-President, Mr. Halit Habip Oglu. 

 Indeed, all that is mentioned in FUEN’s statement has never been brought up by the 

Muslim residents themselves, for the reason that they fully enjoy their rights, without being 

discriminated from other Greek citizens. The rest is just FUEN’s fake news. 

 Interested parties may find our previous statement, circulated in the same r e-

spect during the 33rd session of the Human Rights Council, useful.  

    

  

 1  Government NGO. 


